
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 25. november 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 268 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares 

foreløbigt.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 268:  

”MiŶistereŶ bedes koŵŵeŶtere artikleŶ ”Efter ϭϭ røŵŶiŶger i retspsykiatrieŶ på ϭϮ 
måneder: Det er »alarmerende«, meŶer suŶdhedsŵiŶistereŶ”, JyllaŶds-Posten den 

23. november 2019 – og oplyse baggrunden for eventuelle overflytninger og hvilke 

initiativer regionerne har taget for at undgå lignende situationer? ” 

 

Svar: 

 

Mit ministerium har bedt om bidrag fra Danske Regioner.  

 

Jeg forventer, at spørgsmålet vil kunne besvares endeligt ultimo januar 2020.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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